
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 15/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 10. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi ICJT na 
Reaktorju 
  
Prisotni: I. Falnoga, A. Fekonja, M. Koželj, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, M. 
Gams, R. Gruden, T. Gosar, T. Martun, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 14/17, seje z dne 27. 9. 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 14/17 prejšnje seje. Člani, ki se seje 
niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da je 4. 10. 2017 potekal sestanek Organizacijskega odbora (OO) Shoda za 
znanost. Zbrani na sestanku si intenzivno prizadevajo pridobiti več denarja za znanost v naslednjih dveh 
letih. V predlogu proračuna za leto 2018, ki ga je vlada pred kratkim poslala v Državni zbor, je sicer 
dodatnih 47,9 milijona sredstev namenjenih za raziskovalne programe in projekte. Od teh dodatnih 
proračunskih sredstev je večina iz naslova evropskih sredstev, medtem ko je manjši del t. i. integralnih 
nacionalnih sredstev, ki so za nas raziskovalce najpomembnejša, in sicer 18,6 milijona. Pri slednjem gre za 
11,4-odstotno povečanje glede na leto 2017. 
  
b)        OO Shoda za znanost bo imel v kratkem tiskovno konferenco, predvidoma na Kemijskem inštitutu, 
kjer bodo predstavili svoje dosedanje delo in dosežke. Potrebno je poudariti, da so člani OO Shoda za 
znanost raziskovalci iz različnih inštitucij, starosti in položajev, tudi vodstvenih, je pa med njimi kar nekaj 
takšnih, ki so zelo vpeti tudi v sindikalno delo. 
  
c)         5. oktobra 2017 je na Gospodarskem razstavišču potekala razširjena seja GO SVIZ Slovenije ob 
Svetovnem dnevu učiteljev. S strani SVIZ/IJS so se seje udeležili trije člani. J. Pungerčar, ki je imel enega od 
nagovorov na seji, je podprl stališča SVIZ-a, da se ne moremo strinjati s slabše plačanim delom 
izobraževalnih delavcev. Poudaril je, da zahtevamo bolje vrednoteno in plačano delo tako izobraževalnih 
kot tudi raziskovalnih delavcev. 
  
č)         Na Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport je 6. 10. 2017 potekala seja za odpravo plačnih 
anomalij skupine H. Seje se je s strani sindikata SVIZ Slovenije udeležil tudi J. Pungerčar, ki je podal naša 
stališča o odpravi anomalij, ki se pri nekaterih raziskovalnih nazivih vlečejo že vrsto let. 
  
3.         Atlantis 
  



Kot smo že na predhodni seji poročali, so nas iz Atlantisa obvestili, da letnih prenosljivih vstopnic za Deželo 
savn ne bo več. Na osnovi njihove ponudbe ugotavljamo, da je za nas najbolj ugoden enkraten nakup vsaj 
300 izvodov 4-urnih vstopnic, katerih ena nas bo stala 12,75 EUR. Predvidevamo, da bi sindikat lahko 
prispeval še 1,75 EUR na vstopnico (odvisno od količine, naročila), tako da bi posamezna vstopnica člane 
stala 11,00 EUR. Cena 4-urne vstopnice brez količinskega popusta je sicer 28,30 EUR. 
  
Sklep 1: Do konca meseca oktobra bomo zbrali naročila in člane povprašali, koliko vstopnic naenkrat bi 
kupil vsak posameznik. Vemo, da bo za nekatere težko, saj moramo vstopnice plačati vnaprej, zaradi česar 
pa moramo članom tudi trgati zneske za vstopnice pri naslednji plači. Na osnovi celotne količine naročila 
bomo videli, ali bomo članom lahko zneske trgali obročno. 
  
Sklep 2: Dogovorili smo se, da bo G. Kramberger spremenil popoldansko uro vstopa v bazene Termalnega 
templja, ker se bazeni zaradi zimskega časa hitreje zapro. Tako da bo vstop v bazene sedaj ob 9.00, 15.00 
in 18.00. 
  
4.         Novoletno obdarovanje otrok delavcev IJS 
  
Tudi v letošnjem letu bomo zaprosili direktorja za odobritev obdarovanja otrok. Darilo ali bon bodo prejeli 
otroci rojeni v času od 1. 1. 2010 do 31. 12. 2015, torej v starosti od dveh do sedmih let. V letošnjem letu 
imamo 230 takih otrok. Izbrali smo izvajalko prireditve, pridobili dovoljenje za koriščenje Peterlinovega 
paviljona in določili datum dogodka, to je sobota, 9. decembra 2017, s pričetkom ob 10.15. 
  
5.         Razno 
  
Ugotavljamo, da se je odbor IO SVIZ/IJS zaradi upokojitev in porodniških dopustov zmanjšal. Do volitev, ki 
bodo potekale v prvi polovici naslednjega leta, bodo manjkajoče člane nadomestili njihovi namestniki, ki 
se z nadomeščanjem strinjajo. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil G. Kramberger                                                                      Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 23. 10. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


